

Dagsorden til bestyrelsesmøde Skolen i Sydhavnen 26.02.26

<i>Tid og sted</i>	<i>Afbud</i>	<i>Referent</i>	<i>Ordstyrer</i>
Torsdag den 26.02.26 17-19 Deltagere: Forældre Ordinære medlemmer: Andrea Karner Anna Sveistrup Rasmussen Friederike Juliane Benecke Henriette Koustrup Madsen Signe Kragelund Schmidt Signe Voigt Vadskeer Tania Hav Kidmose Medarbejdere Nicolai Tilgaard Pelzer (Pædagog) Rasmus Ørnemose Peetz (lærer) Elevråd Frederik Aahan Ledelse Kia Gravgaard Berlin Lotte Schultz Morten Biering Tim Lindebæk Djursing	Andrea Signe Michael Raagefelt Langkilde	Kia	Tania Hav Kidmose

Punkt	Mål*	Tid	Ejer	Emne	Hvad skal vi udrette?	Referat Hvem gør hvad? Hvornår?
1	B	5 min (17.00-17.05)	Tania	Velkommen og Godkendelse af referat fra sidst.	Dette sker så vidt muligt skriftligt efter sidste møde	Godkendt skriftligt

2	O	5 min (17.05-17.10)	Tania	Opfølgning af aftaler fra sidst	Er de løst - er der brug for hjælp?	Punktet om principper for lektier flyttes til næste gang.
3	O	15 min (17.10-17.25)	LAB	Besøg fra LAB		IT på skolen i Sydhavnen skal være når der ikke kan bruges andet end IT. IT skal være noget som giver børnene redskaber som de kan bruge. Der sigtes mod eksamen og projektopgaver. Der tages udgangspunkt i skoletube. Eleverne skal kende mange af de kreative programmer som er på platformen. Det er formålet at alle elever får mulighed for tillære sig it-kompetencer, så der bliver lige muligheder for alle. Der er forskellige mål for hver årgang. Det er LABvejlederne der er ansvarlige for, at alle klasser kommer igennem de planlagte forløb. Derudover deltager LAB-Vejleder i undervisningen som ekstra ressourcer og kompetencer efter aftale med LF.
4	O	20 min (17.25-17.45)	Alle	Nyt fra Ledelse og personale Ledelsen samlet 10 min Rasmus og Nicolai 5 min Elevrådet 5 min		Lotte: Vi har haft 21st uger, hvor hele skolen har arbejdet projektorienteret med dette. Lige nu er vi i gang med klassesdannelser i børnehaveklasserne. 1 juni er deadline. Fem børnegrupper skal blive til 4. klasser.

						Der er ansat to nye medhjælpere. Tim: Vi har ansat to nye lærere. En på 4. årgang og en på 5 årgang. De er kommet godt i gang. Michael vores nye inklusionslærer starter på mandag. Kia: Samarbejdet med Alvaro er stoppet. Derudover er den matematiklærer som skulle starte 1. marts sprunget fra. Morten: Der har været vandskade i fysikkemi-lokalet. Det er derfor ikke i brug i øjeblikket. Rasmus: På skoleplansmødet i går blev der talt om vejledertimer. Det fylder en del hos lærerne hvordan de timer bliver brugt. KKFO: Personale Vi har haft en pædagog, som efter 10 år på SIS har valgt at sige op i forbindelse med flytning, da vedkommende ønskede kortere transporttid til sit nye hjem. Timerne er midlertidigt dækket af en fast vikar, som sikrer kontinuitet og stabilitet i hverdagen.
--	--	--	--	--	--	--

					Vinterferie Vi har haft en hyggelig vinterferie med gode aktiviteter og god stemning. Dog oplevede vi en udfordring i forhold til tilmeldinger, da det faktiske fremmøde ikke stemte overens med antallet af tilmeldte børn. Flere forældre havde tilmeldt deres børn, men fandt alternative løsninger i løbet af ugen. Det giver udfordringer i forhold til personaleressourcer og planlægning. Fastelavn Fredag den 20/2 afholdt vi traditionen tro vores store fastelavns-tivoli. Det blev en rigtig vellykket dag med masser af liv og glade børn. Det er en fornøjelse at opleve, hvordan hele huset bakker op om arrangementet både i planlægning og i den festlige udklædning. Det bidrager til fællesskabet og den gode stemning. Elevrådet: Vi har arbejdet med hvordan vi kan vise, hvordan vi arbejder med medbestemmelse. Vi kommer til at arbejde med en postkasse, hvor man kan komme med forslag. I udskolingen arbejdes der med de fysiske rammer. Der er blevet tildelt økonomiske ressourcer, som der skal findes ud af hvordan man bruger bedst. Der bliver lavet en
--	--	--	--	--	---

						spørgerunde i klasserne om hvad de kunne tænke sig, så det fysiske rum bliver bedre. Til morgensamling laves der aktiviteter, hvor klasserne dyster mod hinanden. 5 og 6 årgang overvejer at lave en demonstration, da der ikke blev fejret fastelavn på mellemtrinnet.
5	O	5 min (17.45-17.50)	Morten	Bestyrelsesmødet 8 april.		Morten har inviteret vores ressourcechef til mødet, hvor hun kan fremlægge skolens økonomi og økonomiske situation i forhold til børnetal osv.
6	O	5 min (17.50-17.55)	Morten	Valg til skolebestyrelsen		I marts skal vi drøfte hvordan vi laver en plan for det kommende skolevalg. Hvis det er mange som stiller op, må vi lave et digitalt valg. I april kommer der mere information ud. Morten vil derfor komme og spørge, hvem der påtænker at genopstille/fortsætte.
7	O	5 min (17.55-18.00)	Signe/ Andrea	Orientering om klub og ungeværk		Der er blevet gjort opmærksom på, at der ikke er de store tilbud til de unge i Sydhavnen. Efter påske er der indkaldt til møde. Mathilde har opfordret til, at vi begynder at tage fat i flere ungeværk.
8	D/B	5 min (18.00-18.05)	Tania	Status 6 årgang - hvad gør vi herfra.		Tim har udarbejdet en tidslinje over de indsatser der har været og hvilke der er fremadrettet.

						Det er besluttet, at skolebestyrelsen giver skolen noget ro til at arbejde med de indsatser der er og så genoptage fokus, når overgangen til udskolingen starter.
9	O	30 min (18.05-18.35)	Morten	Budget og regnskab	Orientering	Morten har netop modtaget regnskabet i dag. Dette deler han senere på aula, så alle kan læse dette igennem. Regnskabet er endnu ikke godkendt. Vi havde ca. 6 mio. i underskud sidste år. Aftalen var at vi skulle betale 600.000 af, men vi har betalt 1,9 mio af. Der mangler dog noget renovering af KKfoen Madskolen har vendt tendensen og har fordoblet deres tilmeldinger. Der er kommet barselsrefusioner. Derudover har vi ikke skulle betale støttekorpset, da forvaltningen har betalt dette. Det betyder lige nu, at når vi kigger ind i budgettet som ikke er helt færdigt, at vi lige nu ser ud til at vi skal ansætte 5 lærere til sommer. BUFmidlerne bliver omlagt, så skolen selv skal disponere over disse midler, da denne opgave bliver lagt ud til skolerne.
10	O/D/B	10 min (18.35-18.45)	Morten	Princip for digitale fællesskaber/princip for balanceret skærmbrug	Status - hvem gør hvad herfra	Signe og Henriette, Kia, Tim og Morten er nedsat i et udvalg om principper for digitale

						fællesskaber. Der skal laves principper omkring dette. Der skal tages stilling til computere blandt andet; skal skolen stadig levere computere til alle elever, eller skal der tænkes anderledes. Der bruges store budgetter på dette.
11	O	5 min (18.45-18.50)		Opsummering af aftaler - hvem gør hvad	Referat rul Februar d.26/2 – Henriette Marts d.23/3 – Signe V April d. 8/4 - Friederike Maj d.4/5 – Anna Juni d. 2/6 - Henriette	
12	O	5 min (18.50-18.55)		Eventuelt		
13	B	5 min (18.55 - 19.00)		Punkter til kommende møder		Princip for lejrskole Princip for digitale fællesskaber

* O: orientering D: drøftelse B: beslutning